

### 13. ECTA Contra-Dance Convention, Landau/Pfalz Gertraud Walz, Contra Hoppers Hohenlohe

If you were not there, you missed a lot: seven hours of contra and traditional square dance with great choreographic diversity were a treat. From the beginning the well-known and popular contra callers Carol David-Blackman, Al Green



Wer nicht dabei war, hat viel versäumt: 7 Stunden Contra- und Traditional Square Dance mit einer Vielfalt an Choreografien waren ein Genuss. Die bekannten und beliebten Contra-Caller, Carol David-Blackmann, Al Green Hans Krakau

Hans Krakau, and Andreas Henneke got all the dancers, from beginner to "profi", into high spirits.

und Andreas Henneke brachten die Tänzer/innen vom Anfänger bis zum „Profi“ in Stimmung.

The best thing was the band for the ball in the evening. The "Mountain Dew's", a professional Western band, had practised the phrasing with Andreas and played so precisely and lively that it was pure joy to dance up and down the lines. During the breaks in the dancing the musicians entertained the guests with familiar tunes and country songs.

Das Beste war die Band für den Ball am Abend. Die „Mountain Dew's“, eine professionelle Westernband, hatten mit Andreas die Phrasierung geübt und spielten so exakt und beschwingt, dass es eine Freude war die Reihen auf und ab zu tanzen. Zwischen den Tänzen unterhielten die Musiker die Gäste mit bekannten Rhythmen und Country-Songs.



The setting in the historic department store with catering on the ground floor and a wonderful dance hall on the upper floor gave the event a special flair. Special visitors were ECTA president Michael Franz with Frauke. Vice president Susanne Geiger with Joerg Jarmuth never miss a contra event. As always, Joerg Mehlhase with Helga were in action at registration.

Thanks and recognition to the "Swinging Landavians" for this very special contra event. Transl.: Ursula Kreis

Auch der Rahmen im historischen Kaufhaus mit Bewirtungshalle im Erdgeschoss und einem wunderschönen Tanzsaal im oberen Stock gaben der Veranstaltung ein ganz besonderen Flair. Zu Besuch kam ECTA President Michael Franz mit Frauke. Vicepresident Susanne Geiger mit Jörg Jarmuth versäumen kein Contra Event, Jörg Mehlhase mit Helga waren wie immer im Amt an der Registration.

Dank und Anerkennung den „Swinging Landavians“ für dieses ganz besondere Contra – Dance Ereignis.

**Editor:** I hope you like that some pages of the Bulletin now are coloured. However we can only print a few pages in colour and not the whole Bulletin owing to the increase in costs. And therefore I must try to set the coloured content just at the right place in the Bulletin, which means on the other hand that sometimes topics, which could stand together (e.g. content Round Dance with Round Dance), are separated and at different places.

**Editor:** Sicher gefällt es Euch, dass einige Seiten des Bulletins nun auch farbig erscheinen. Leider können wir aus Kostengründen nur einige Seiten farbig drucken und nicht das gesamte Heft. Um die farbigen Inhalte an die „richtige“ Position im Bulletin zu setzen muss ich manchmal Themenbereiche, die eigentlich zusammengehören, auseinanderreißen und an unterschiedliche Stellen im Heft verschieben. Ich hoffe auf Euer Verständnis.

advertisement

Anzeige